
 
 
 

  
 

AJUNTAMENT DE MONTUÏRI 
( B A L E A R S )  

ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINARIA DE L’AJUNTAMEN T PLE 
CELEBRADA EL DIA 7 DE FEBRER DE 2013. 
ACTA 01/13. 
 
 

A Montuïri, essent el dia set de febrer de dos mil tretze, essent les 20:00 hores, 
es reuneix a la Casa de la Vila l’Ajuntament ple, en primera convocatòria, a l'objecte de 
celebrar sessió extraordinària, sota la presidència del Sr. Batle D. Jaume Bauza Mayol, 
assistit pels Srs. regidors Rafael Miralles Rossiñol, Magdalena Fornés Gomila, María 
Elena  Jaume Sastre, Catalina Mª Ribes Nicolau i Gabriel Nicolau Sastre pel grup 
municipal P.P ; Joan Verger Rossiñol, Gabriel Pocoví Ferrando i María Teresa Martinez 
Marcus pel grup municipal PSM, Guillem Mas Miralles i Margalida Munar Garau pel 
grup municipal del PSOE. 

 
Excusa la seva absència : 
 
Actua de Secretari el que ho es de la Corporació, Sr. José Ramón Sicre Vidal. 

 
Declarat l’acte obert pel Sr. Batle i comprovat pel  Secretari el quòrum 

d’assistència necessària perquè pugui ser iniciada, es passa a debatre el primer punt de 
l’ordre del dia. 
  
 

1.- LECTURA I APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ 
ANTERIOR.- 
 
 Conformement amb el disposat a  l’article 91 del Reglament d’Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals (ROF), el Sr. Batle (PP) inicia la 
sessió demanant si qualque membre dels assistents ha de fer cap observació a l’acta de 
la sessió anterior de març, aprovant-se  per unanimitat. 
 
 

 
2.-COMUNICACIONS DE LA BATLIA .- 

 
Pel Sr. Batle es passa a informar de les qüestions que es relacionen seguidament,  

donant-se el plenari per assabentat : 
 

 Sobre l’informe de la Conselleria d’administracions Públiques referent a la 
seguritat als edificis públics. 
 
 Sobre el recurs de reposició presentat al Consell de Mallorca referent al conveni 
paer l’adaptació de les NNSS al Pla Territorial. 
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 Sobre d’inclusió de la restauració del molí de vent fariner de Can Ferrando al 
programa de restauració del patrimoni historicoindustrial del consell de Mallorca. 
  
 Sobre la regularització del vehicle cedit per la Direcció General d’Interior per 
l’associació de Voluntaris de protecció Civil de Montuïri. 
 
 Sobre la memòria del Museu de son Fornes de l’any 2012 i pressupost per el 
2013. 

 
 

 3.-  COMUNICACIONS DECRETS BATLIA.-  
 
 Per el Sr. Batle es passa a donar compte dels Decrets dictats des de l’anterior 
sessió plenària, donant-se el plenari per assabentat. 
 
 
 4.- NOMENAR  “PÀRE ANTONI MARTORELL” L’ESCOLA DE 
MÚSICA MUNICIPAL .- 
 

El Sr. Rafael Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta 
corresponent a aquest punt. 

 
Finalitzada la seva lectura, el Sr. Batle obri un torn de paraula, no duent-se a 

terme cap, per lo que es passa a votació aquest punt essent aprovat per unanimitat amb 
el següent contingut : 

 
 Donat que aquest any es compleix el Centenari del naixement de l’insigne 

compositor montuïrer, P. Antoni Martorell i Miralles, (Montuïri, 1913 - Palma, 2009), 
sacerdot franciscà, pedagog i músic mallorquí, declarat fill il· lustre de la nostra Vila. 

 Donat que la seva obra ha esdevingut una referència fonamental en la música de 
la nostra terra i ha aconseguit una gran projecció internacional. 

 Per la immesurable i inestimable obra i transcendència del llegat de l'insigne 
compositor a la cultura mallorquina, i en reconeixement de la seva aportació a la música 
del poble que el veié néixer, l’ajuntament proposa que la denominació de l’actual Escola 
de Música de Montuïri, prengui el seu nom. 

 Per tot això, l’ajuntament en ple adopta el següent ACORD : 

 1. Canviar l’actual denominació de “Escola Municipal de Música de Montuïri”, 
per a passar a anomenar-se: “Escola Municipal de Música P. Antoni Martorell i 
Miralles, de Montuïri ”. 
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 2. Notificar el present acord a la Direcció de l’Escola de Música de Montuïri i al 
Pare Puigserver Ministre Provincial dels Franciscans T.O.R. 

 
 

 5.- REBUIG ACTES CEMENTIRI MUNICIPAL.- 
 

El Sr. Rafael Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta 
corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el se contingut. 

 
Finalitzada la seva lectura, el Sr. Batle obri un torn de paraula, duent-se a terme 

les següents intervencions : 
 
El Sr. Joan Verger assenyala que estan a favor de la proposta i agraeix aquest 

reconeixement en nom dels familiars afectats. Afegeix que demana disculpes per la 
realització d'un acte públic que es va dur a terme sobre aquest tema i no es va convidar  
a cap representant de l'ajuntament. 

 
El Sr. Guillem Mas, es suma a les disculpes presentades pel Sr. Verger i s'alegra 

que en aquest tema hi hagi unanimitat en tots els grups polítics. 
 
Conclòs el torn de paraula, la Corporació delibera i a continuació es passa a 

votació aquest punt essent aprovat per unanimitat dels presents amb el següent 
contingut : 

 
Vists els fets que es varen produir el passat 26 de desembre de 2012 al Cementiri de 

Montuïri, on es va destrossar una làpida-momument dedicada a 22 republicans víctimes 
del franquisme de Montuïri i Campos que van morir durant la Guerra Civil, 
 

 Donada la voluntat d’adquirir el compromís de treballar per fer visible i prevenir 
qualsevol manifestació de violència i manifestar el rebuig als actes vandàlics contra els 
monuments públics, l’ajuntament en ple aprova per unanimitat la moció que es transcriu 
a continuació. 

M O C I Ó 
 

 El Ple de l’Ajuntament de Montuïri, en representació de totes les persones que 
conformen el nostre municipi, condemna completament qualsevol tipus d’accions 
incíviques, sense admetre’n cap tipus de justificació, i expressa el seu rebuig més 
contundent davant fets d’aquesta naturalesa. 
 
 Els acte vandàlic sofert al Cementiri testimonia molt poc respecte tan per als 
difunts com per als seus familiars, i suposa un cost intangible de la mala imatge 
projectada a resta de la ciutadania del nostre poble. Ni el silenci ni la resignació poden 
esser la resposta. 



 
 
 

  
 

AJUNTAMENT DE MONTUÏRI 
( B A L E A R S )  

 
 Així, l’Ajuntament de Montuïri vol renovar el compromís de treballar per fer 
visible i prevenir qualsevol manifestació de violència i manifestar el seu rebuig als actes 
vandàlics. La finalitat d’aquest compromís és aconseguir la consolidació d’una cultura 
basada en el respecte mutu, la igualtat, la l llibertat i la dignitat humana. 
 
 
 6.- NOMENAMENT CARRER SON PEROT MANERA.-  
 

El Sr. Rafael Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta 
corresponent a aquest punt i el Sr. Batle explica el seu contingut. 

 
Finalitzada la seva lectura, el Sr. Batle obri un torn de paraula, duent-se a terme 

les següents intervencions : 
 
El Sr. Joan Verger anuncia que s'abstindran per coherència, ja que van fer el 

mateix en la proposta anterior. 
 
El Sr. Guillem Mas, anuncia la seva postura a favor i informa que acaba de llegir 

un llibre de Joan Miralles sobre possibles noms a nous carrers de Montuïr apareixent el 
nom d'Antoni Mª Alcover, per la qual cosa es podria tenir en compte per a una altra 
ocasió. 

 
Conclòs el torn de paraula, la Corporació delibera i a continuació es passa a 

votació aquest punt essent aprovat per 8 vots a favor (P.P i PSOE) i 3 abstencions ( 
PSM ), amb el següent contingut : 

 
 Vist l'escrit presentat per diversos veïns del camí Són Perot Manera, mitjançant 
el qual sol·liciten la rectificació del nom de Son Perot Manera donat a la nova via 
urbana que té el seu origen en la finca del mateix nom per causa de duplicitat amb el 
camí del mateix nom. 
 
 Vist l'informe emès pel President de la Comissió Tècnica d'Assessorament 
Lingüístic de la Universitat de les Illes Balears emès a aquest efecte i el qual conclou 
que el nom més adequat per el nou vial és el de Mestral, l’ajuntament en ple adopta el 
següent acord : 
 
 1.- Canviar el nom de Son Perrot Manera donat al nou vial adjacent al carrer 
Bonavista mitjançant acord plenari de data 2 d'agost de 2012, pel de Mestral pels motius 
exposats. 
 
 2. Notificar el present acord als interessats.  
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7.- MODIFICACIÓ PREUS MUSEU SON FORNES.-  
 

 Per unanimitat dels presents, s’aprova el ratificar l’ inclusió d’ aquest punt al 
ordre del dia de la presents sessió, amb el resultat que es transcriu. 

 
El Sr. Rafael Miralles, portaveu del grup municipal PP, llegeix la proposta 

corresponent a aquest punt. 
 
Finalitzada la seva lectura, el Sr. Batle obri un torn de paraula, no duent-se a 

terme cap, per lo que es passa a votació aquest punt essent aprovat per unanimitat amb 
el següent contingut : 

 
Examinat l’expedient incoat per a la modificació del preu públic per la visita i 

venda de productes al Museu de Son Fornès, vist l’informe emès pel Secretari-
Interventor, i el corresponent estudi econòmic, trobant l’expedient conforme, 
l’ajuntament ple adopta el següent ACORD : 

 
 1º.- Aprovar amb caràcter inicial la modificació del preu públic per la visita i 
venda de productes al museu de Son Fornés, en els termes que contenen el text annex al 
present acord. 

 
 2º.- Exposar al públic el present acord, durant el termini de trenta dies, a fi de 
que els interessats puguin examinar l’expedient i presentar les al·legacions que 
considerin oportunes. 
  

L’esmentada exposició al públic s’anunciarà al BOIB i començarà a comptar el 
termini a partir del dia següent a la publicació de l’anunci. 

 
 
8. PRECS I PREGUNTES .-  

  
 Conforme al previst a l’article 82.4 del ROF per a les sessions ordinàries, es 
passa a continuació al torn de precs i preguntes, i se’n fan les que a continuació 
s’assenyalen: 

 
 
SR. JOAN VERGER  (PSM): 
 
1. Demana per que es va convidar a sopar a l'associació de caballistes, després 

dels actes de la cavalcada dels reis i Sant Antoni, i no es va fer amb les altres carrosses 
que van participar. Contesta el Sr. Batle que van ser els únics que no van tenir 
subvenció i per això es va tenir aquest detall. 
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2. Demana per la situació de la subvenció que es tenia per a la modificació de les 
NNSS. Contesta el Sr. Batle que és el que ja ha explicat en les comunicacions de Batlia. 

 
 
SR. GUILLEM MAS (PSOE) :  
 
1. Es queixa que per a l'obra que s'executa al carrer del mercat s'utilitzi una grua 

que comporta el tancament del carrer. Entén que en casos com aquest, s’ ha d'informar 
prèviament del tancament del carrer i posteriorment de les causes. 

 
2. Demana si amb l'aplicació per part del Govern del nou impost sobre vehicles 

de lloguer, ha afectat als de Montuïri. Sent contestat pel Sr. Batle que ara com ara no. 
 
3. Demana si hi ha previstes actuacions de manteniment sobre els camins rurals. 

Contesta el Sr. Batle informant que sí, que sobre el mes de març hi ha previstes 
actuacions de manteniment i neteja de voreres. 

 
 
 
I no havent altres temes a tractar s’aixeca la sessió essent les 20:45 hores del dia 

abans assenyalat,  de lo que jo com a Secretari extenc la present acta i donc fe. 
 
 
 
EL BATLE-PRESIDENT,                         EL SECRETÀRI-INTERVENTOR  
 
 
 
 
 
 
    Jaume Bauza Mayol                                        José Ramón Sicre Vidal 
 


